
O vinoreji. 
Pri nas na slovenskem Štajerju in na dolenskem Kranj

skem se prideluje precej vina in naša posebna skrb mora 
biti, da se pridelki ne pomnožijo samo, temuč tudi zboljšajo. 
Treba je tedaj ne samo z rokami pridno delati, ampak tudi 
s pametjo, drugače nas bodo vsi naši sosedje prekosili, ker 
bodo več in boljših kapljic na prodaj imeli; železnice pa 
njihove pridelke za primerno nizko ceno razvažajo tudi v 
daljne kraje. Mi ne smemo vsega sami popiti in celo leto 
naše lepe slovenske pesmi v veseli družbi pri bokalu vina 
prepevati; treba nam je štibre odrajtovati, dolgove poplače
vati in otroke skrbno izrejevati, kar nam je večidel le takrat 
mogoče, če so nam dale vinske gorice žlahtne kapljice. 

Večletni bralci „Novic" so si že popravili svoje vinograde 
in vejo, koliko izda dobro obdelovanje, primeren gnoj in 
kakšne trse treba zasajevati, da se v vsakem kraju pridela 
obilo in dobrega vina. Oni tudi poznajo, Vrtovčevo „Vino
rejo" in ker tudi „Slovenski Gospodar" prinaša izvrstne so
stavke od skušenih vinorejcev, med kterimi slovi naš gosp. 
Jančar, kterega bukvice „Mladi Vinorejec" je tudi društvo 
sv. Mohora v veliko iztisih po Slovenskem razširilo, smemo 
pričakovati, da bodo tudi starši vinorejci bolj pogostem začeli 
premišljevati lastnosti trsa in njegove potrebščine. Vendar je 
k temu še bolj potrebno djanske vaje, da se vidijo dobri na
sledki umnega gospodarjenja. Kdor tedaj ima priložnost, 
naj nikar ne zamudi razgledati si ravno zdaj pred bratvo 
take umno obdelane vinograde, da se sam prepriča, kaj pre
more um in pamet poleg pridnih rok. 

(Konec prihodnjič.) 


